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شماره

صفحه

روزنامه

پیرهادی، عضو هیئت رئیسه مجلس از موافقت کمیسیون اجتماعی با تعطیلی شنبه ها خبر داد. 
به گزارش رویداد ۲۴ ، پیرهادی در توییتر خود نوشت: امروز در کمیسیون اجتماعی از طرح ساماندهی 
تعطیلات پایان هفته دفاع کردم.در ادامه توییت آمده است: با موافقت کمیسیون جمعه و شنبه تعطیل 
و هفته کاری از یکشنبه تا پنجشنبه است تا موجب همسویی بیشتر با ظرفیت تجاری منطقه و جهان و 
عدالت بیشتر بین بخش خصوصی و دولتی شود. او در پایان خاطرنشان کرد: کمیسیون با رأی قاطع، 

گام اول مجلس را محکم برداشت.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان فارس:

کوچک ترین معضل حوزه محیط زیست 
در جامعه و کره زمین می تواند به عنوان 

بزرگ ترین مشکل قلمداد شود
در روند پایش و برخورد با متخلفان محیط زیست، 

هیچ خط قرمزی را نمی پذیریم

بالاخره با استعفای محسن رضایی 
موافقت شد

انتصاب رضایی به دبیری شورای عالی هماهنگی 

اقتصادی سران قوا با مأموریت های جدید

پیرهادی، نماینده مجلس: 

کنایه همتی به استعفای محسن رضایی: 

مدعی شده بود که ریال را بعد از یورو 
و دلار به قوی ترین پول منطقه 

تبدیل خواهد کرد

سخنران حرم حضرت معصومه گفت: کاش مسئولین ما حجاب را به عنوان 
قانون کشوری بهتر دنبال می کردند؛ همان طور که الزام به رعایت ماسک 
را قانونی برای ارائه تسهیلات بانکی واداری قرار می دانند؛ رعایت حجاب 

را نیز یکی از شروط دریافت تسهیلات قرار دهند.
مذهبی  کارشناس  و  حوزه  استاد  ماندگاری،  محمدمهدی  حجت الاسلام 
صدا و سیما در »محفل معارفی حرم حضرت معصومه قم« به سخنرانی 
پرداخت. به گزارش دیده بان ایران، وی گفت: متأسفانه عده ای نادان 

ینِ« را به اشتباه  بافهم ناقضی که از دین دارند، آیه شریفه »لا إکِْراهَ فیِ الدِّ
معنی می کنند؛ این جمله برای قبل از پذیرش دین است، زمانی که فرد 
اسلام را انتخاب می کند، باید واجبات و محرمات را رعایت کند؛ همچون 
کسی که ادعا می کند من می خواهم تابعیت کشوری شوم، ولی قوانین 

آن را نپذیرم!

استاد حوزه: 

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
خبرنگار  سؤال  به  پاسخ  در  فارس 
در  مشکلات  تمام  طلوع  روزنامه 
حوزه محیط  زیست را بزرگ دانست 
و گفت: کوچک ترین معضل حوزه 
محیط زیست در جامعه و کره زمین 
می تواند به عنوان بزرگ ترین مشکل 
قلمداد شود و نباید هیچ معضلی را در 

این حوزه کوچک برشمرد. 
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: 
هفته  مناسبت  به  پورشیرزاد  عطا 
خبرنگاران  جمع  در  محیط  زیست 
محیط زیست  هفته  شعار  به  گفت: 
آلودگی های  کاهش  ملی  »نهضت 
پلاستیکی« در سال جاری نامگذاری 

شده است.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
فارس در این باره افزود: این شعار در 
نام گذاری شد  به درستی  سال جاری 
و یکی از معضلات جامعه جهانی که 
در سطح ایران به شکل شدیدتر شاهد 
آن هستیم استفاده از مواد، ظروف و 

کیسه های پلاستیک است.
سطح  در  داشت:  اظهار  پورشیرزاد 
خرید  کوچک ترین  از  جامعه 
و  مارکت ها  خواربارفروشی،  در 
از  استفاده  شاهد  اغذیه فروشان 
استفاده  از  بعد  که  هستیم  پلاستیک 
بودجه   از  و  می شود  رها  طبیعت  در 
دفن  و  سامان دهی، جمع آوری  برای 

این مواد هزینه می شود.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
نوروز  تعطیلات  داد: در  ادامه  فارس 
امسال از ۸۵ مورد کشف تخلفات در 
سطح کشور ۳۰ مورد مربوط به استان 
فارس بوده است که نشان از پیگیری 
و تلاش مجموعه همکاران اداره کل 

محیط زیست استان فارس است.
موضوع  این  به  اشاره  با  پورشیرزاد 
زیست محیطی  وضعیت  رصد  که 
انجام  جدیت  با  و  متداوم  به صورت 
می شود، اظهار داشت: در روند پایش 
محیط زیستی،  متخلفان  با  برخورد  و 

هیچ خط قرمزی را نمی پذیریم.
استان  تالاب های  به  اشاره  با  وی   
فارس گفت: حقابه تالاب های استان 
رها  عملیات  و  شده  احصا  فارس 
سازی آب برای تالاب ها در دستور 

کار قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه سازمان محیط زیست 
بیان  تالاب هاست،  حقابه  پیگیر 
چارچوب  در  سازمان  این  داشت: 
استان  احیای  ستاد  و  قانونی  ضوابط 
پیگیری می کند و حقابه تالاب ها را 
احصا کرد و عملیات رهاسازی انجام 

شد.
محیط زیست  از  حفاظت  مدیرکل 
از  برخی  کرد:  اضافه  فارس،  استان 
خاطر  به  محیطی  زیست  مشکلات 
زیست  مسائل  از  مردم  اطلاع  عدم 
محیطی است و مردم باید چالش های 

محیط زیستی را مدیریت کنند.

رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرد؛

بیش از ۱۰۰ میلیارد دلار منابع ارزی 
بلوکه شده داریم

باید دخالت کنیم تا اقتصاد به ثبات برسد

گفت::  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
منابع  دلار  میلیارد   ۱۰۰ از  بیش 
کشورهای  در  شده  بلوکه  ارزی 
مشخص  بعضاً  که  داریم  مختلف 
نیست چرا پول ما در آن کشورها 
به  دست  باید  بنابراین  مانده، 
اقدامات سیاسی و دیپلماتیک برای 

آزادسازی آن بزنیم.
محمدرضا  ایسنا،  گزارش  به 
همایش  سی امین  در  فرزین 
اظهار  ارزی  و  پولی  سیاست های 

کرد: سیاست ها و اقدامات طراحی 
شده توسط دولت و بانک مرکزی 
اقتصادی  بی ثباتی  دوره   طی 
بحران  بیکاری،  تورم،  )رکود، 
بدهی و ...( در راستای بازگرداندن 
توجه  با  و  است  اقتصاد  به  ثبات 
معظم  مقام  توسط  امسال  اینکه  به 
رشد  و  تورم  کنترل  سال  رهبری 
بایستی  نامگذاری شده است  تولید 
براساس نظریه و تئوری برنامه های 

ثبات اقتصادی را اجرا کنیم.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس گفت: در سال جاری در 
حدود ۸۴۸ هزار مشترک خانگی در محدوده شرکت توزیع نیروی برق 

استان فارس مشمول طرح پاداش صرفه جویی مصرف برق خواهند بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق 
استان فارس حمیدرضا کریمی فرد تعداد مشترکان خانگی استان فارس را 
۸۴9۳۵۴ مشترک اعلام کرد و بیان داشت: این تعداد مشترک در حدود 

۴۲ درصد سهم مصرف انرژی را به خود اختصاص می دهند.
را  گذشته  سال  تابستان  بار  پیک  از  گذر  در  شده  حاصل  موفقیت  وی 
استان و  برق  حاصل همراهی و مشارکت مردم، تلاش کارکنان صنعت 
اطلاع رسانی به موقع و همراهی همیشگی اصحاب رسانه دانست و اضافه 
کرد: خوشبختانه رسانه ها و کلیه مشترکان در بخش های مختلف به ویژه 
خوبی  همکاری  بار  پاسخگویی  برنامه های  اجرای  در  خانگی  مشترکان 
داشتند که امیدواریم همچنان این تعامل و مشارکت برای سال جاری نیز 

ادامه داشته باشد.
در سال  اینکه  بیان  با  از سخنان خود  دیگری  بخش  در  مسئول  مقام  این 
گذشته حدود ۵۸۸ هزار مشترک خانگی خوش مصرف مشمول دریافت 
تعداد مشترک خوش مصرف خانگی  این  به  اظهار داشت:  پاداش شدند، 
شرکت توزیع نیروی برق استان فارس بیش از 9۴ میلیارد تومان پاداش 

پرداخت شد.
کریمی فرد با اشاره به اینکه امسال هم برای بخش خانگی پاداش ۲۰ برابری 
به ازای صرفه جویی پیش بینی شده است گفت: مشترکان برق خانگی در 
استفاده  نظیر:  ساده  راهکارهای  رعایت  با  می توانند  غیرگرمسیری  مناطق 
و کاهش  اضافی  خاموش کردن لامپ های  و  آبی  دورکند کولرهای  از 
مصرف تا ۱۰۰ کیلو وات ساعت و در مناطق گرمسیر با خاموش کردن 
یک کولرگازی اضافی و تنظیم دمای کولرها بر روی ۲۴ درجه )دمای 

آسایش( مصرف خود را کاهش داده و ماهیانه پاداش دریافت کنند.
مشترکان  تمامی  مؤثر  همراهی  و  همکاری  با  نمود  امیدواری  ابراز   وی 
بارتابستان همچون سال های  بتوانیم از پیک  استان در بخش های مختلف، 

گذشته با موفقیت عبور نماییم.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس خبر داد؛

مهدی طغیانی گفت: بعد از سالها هنوز به راهکار مشترک و همه پسند 
علمی که توانایی اجرا داشته باشد و بتواند تورم را کنترل کند نرسیده ایم.

اقتصادی  کمیسیون  سخنگوی  طغیانی  مهدی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
از  یکی  گفت:  ارزی  و  پولی  سیاست های  همایش  امین  سی  در  مجلس 
مشکلات اقتصاد کشور وارد شدن مسئله به رسانه ها است و این بررسی 

سایه می اندازد در تصمیم گیری حاکمیت اقتصادی.
طغیانی افزود: هنوز در تورم به یک نظر و راهکار مشترک نرسیده ایم، در 
سال گذشته آزادسازی ارز ترجیحی چقدر بر تورم تأثیر گذاشته و این را 

بایر در محافل علمی بررسی کرد.
این استاد دانشگاه اضافه کرد: نکته دوم این است که هسته سخت تورم 
ایران شکاف بین عرضه و تقاضا است، این که تحریم تأثیر  در اقتصاد 
می گذارد به علت همین و نتوانستن پر کردن شکاف عرضه و تقاضا است.

ادامه گفت: یکی از مشکلات  این نماینده مجلس نماینده مجلس نیز در 
سایه  بررسی  این  و  است  رسانه ها  به  مسئله  شدن  وارد  کشور  اقتصاد 

می اندازد در تصمیم گیری حاکمیت اقتصادی.
طغیانی افزود: هنوز در تورم به یک نظر و راهکار مشترک نرسیده ایم، در 
سال گذشته آزادسازی ارز ترجیحی چقدر بر تورم تأثیر گذاشته و این را 
بایر در محافل علمی بررسی کرد. نکته دوم این است که هسته سخت تورم 
ایران شکاف بین عرضه و تقاضا است، این که تحریم تأثیر  در اقتصاد 
می گذارد به علت همین و نتوانستن پر کردن شکاف عرضه و تقاضا است.
معنا  درست  ایران  اقتصاد  در  کلمات  از  برخی  داد:  ادامه  طغیانی  مهدی 
را  عددی  یک  خود  بضاعت  با  متناسب  ارزی  سیاست گذار  است،  نشده 
تارگت می کند لازمه آن این است سیاست گذار ارزی بتواند دست بازی 
مداخله سنگین  بازار  در  بتواند  تا  باشد  داشته  ارزی  اجرای سیاست  برای 
کند، حتی لیبرال ترین اقتصادها هم در اقتصاد مداخله می کنند چه برسد به 
اقتصاد ما که به شدت محدودیت داشته و با تحریم سنگین روبرو است. 
نکته پایانی این است که در اقتصاد ایران به راحتی می توان پول را جابجا 
کرد و اقتصاد ایران از حداقل ها برخوردار نیست، قانون مالیات بر عایدی 

سرمایه مهمترین نکته مثبت اش همین است.
طغیانی در پایان گفت: باید مردم را به امید در اقتصاد واداشت با اقدامات 
صحیح و سنجیده، تأمین مالی نهضت مسکن نباید فقط بر عهده تسهیلات 

بانکی باشد و بار تأمین مالی بانک ها را در آینده باید کاست.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس:

نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در آیین تکریم و معارفه شهردار 
پیشین و سرپرست جدید منطقه ۲ شهرداری گفت: برای پیشرفت منطقه 

باید از تمامی ظرفیت ها بهره گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
آیین تکریم و معارفه شهردار پیشین و سرپرست جدید منطقه ۲ شهرداری 

شیراز برگزار شد.
بهره گیری از تمامی ظرفیت ها برای پیشرفت منطقه ۲

نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در این آیین با بیان اینکه محرومیت 
شایسته اهالی شریف منطقه ۲ نیست، اظهار کرد: برای پیشرفت منطقه 

باید از تمامی ظرفیت ها بهره گرفت.
کوششی  هیچ  از  شیراز  پیشرفت  برای  کرد:  تصریح  تذروی  محمدتقی 
به  منسجم  برنامه ریزی  و  همکاری  با  مسیر  این  در  و  نیستیم  فروگذار 

تعهدات عمرانی خود عمل می کنیم.
با قدردانی از تلاش های محمد  عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز 
تولایی شیرازی شهردار پیشین این منطقه برای محمد مقدس زاده آرزوی 
موفقیت و ابراز امیدواری کرد: خدمت رسانی صادقانه و خالصانه به مردم 

تداوم یافته و با برنامه ریزی منسجم شاهد پیشرفت پروژه ها باشیم.
اینکه منطقه ۲ دارای مردمانی نجیب  بیان  با  نیز  قائم مقام شهردار شیراز 
و قدرشناس چه ازلحاظ سکونت در منطقه و چه به لحاظ اشتغال بوده اند، 
تصریح کرد: انتظار رئیس شورای اسلامی شهر شیراز از ما خدمت صادقانه 
و خالصانه بی منت به مردم بوده و شهردار منطقه ۲ به نمایندگی از مجموعه 
مدیریت شهری در این منطقه با توجه به ظرفیت های ایجادشده، باید مسیر 

خدمت را به نحو احسن پیش برد.
آرش فرج زاده از این منطقه به عنوان محوری خاص ازلحاظ فرهنگی و 
تجاری یاد و اظهار کرد: باید خدمات عمرانی و فرهنگی به شکل ویژه 
ادامه یابد.او با اشاره به مساحت این منطقه و پیوستگی و گسستگی که 
در نقاط آن وجود دارد، بر اشراف به همه نقاط خدمتی و ایجاد و فراهم 

کردن بسترهای سرمایه گذاری نیز تأکید کرد.
شهرسازی  سبک  به  زیادی  شباهت   ۲ منطقه  شهرسازی  *هارمونی 

کلان شهر شیراز دارد
سرپرست شهرداری منطقه ۲ نیز از تلاش های شهردار پیشین که منجر 

به مطرح شدن منطقه ۲ شد، قدرانی و بیان کرد: اعتماد شهردار کلان شهر 
شیراز رسالت سنگینی است و تمام توان و ظرفیت خود را برای خدمت 

بکار خواهیم بست.
محمد مقدس زاده با ارائه تفسیری کارشناسی از وضعیت این منطقه بیان 
به  زیادی  منطقه ۲ شهرداری شباهت  هارمونی شهرسازی  و  نقشه  کرد: 

سبک شهرسازی کلان شهر شیراز در مقیاس کوچک تر دارد.
شیراز  شهرداری   ۲ منطقه  برای  خود  برنامه ریزی های  به  اشاره  با  او 
استراتژیک  تفکر  و  مدون  برنامه ریزی  با  بتوانیم  کرد:  امیدواری  ابراز 
پروژه های  بالأخص  شهری  مدیریت  شاخصه های  تمام  در  تیمی  کار  و 
محرومیت زدایی و عمرانی با تأثیر فرا منطقه ای به نحو شایسته و درخور 

کلان شهر گام برداریم.
سرپرست شهرداری منطقه ۲ کارکرد برخی از پروژه ها را فرا منطقه ای 
ارزیابی و بیان کرد: تکریم همکاران و شهروندان و بهره مندی از نظرات 
یاوران شورای محلات یکی از اولویت های مهم در این منطقه خواهد بود.
شهردار پیشین منطقه ۲ شیراز نیز با قدردانی از همکاری و تلاش کارکنان 
و  برنامه ریزی  نتیجه  را  پیشرفت های حاصله  محلات،  اسلامی  شورای  و 
برنامه محوری صحیح با رویکرد مشارکت شهروندان در راستای ارتقای 
آرزوی  منطقه  این  برای سرپرست شهرداری  و  دانست  زندگی  کیفیت 

موفقیت کرد.
محمد تولایی شیرازی با ارائه آمار و ارقامی پیرامون پیشرفت های منطقه 
به  توانستیم  منطقه  این  به همت کارکنان  اخیر گفت:  ۲ طی یک سال 
موفقیت های قابل توجهی در حوزه های عمرانی، فضای سبز، نوسازی بافت 

فرسوده، کسب درآمد و مهم تر از همه محرومیت زدایی دست یابیم.

در آیین تکریم و معارفه شهردار پیشین و سرپرست جدید منطقه ۲ شهرداری شیراز مطرح شد؛

رئیس قوه قضاییه گفت: بار دیگر 
قضاییه  قوه  که  می کنیم  تاکید 
گوش شنوایی برای شنیدن انتقادات 
مستدل و  انتقاد  نوع  هر  از  و  دارد 

منطقی استقبال می کند.
قوه  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
قضاییه، رئیس قوه قضاییه در ادامه 
زیست،  محیط  هفته  به  اشاره  با 
باید  همگان  اینکه  داشت:  اظهار 
در حفاظت از محیط زیست نهایت 
اهتمام را داشته باشند، امری قطعی 
بهانه  به  نباید  اما  است،  مسلم  و 
هر  جلوی  زیست،  محیط  تخریب 
را  تولیدی  و  اقتصادی  فعالیت 
مسدود کرد؛ بلکه باید تلاش کرد 
در زمان مطالعه برای عملیاتی سازی 
تولیدی،  و  اقتصادی  پروژه های 

از  حفاظت  برای  لازم  ترتیبات 
آمدن  وارد  عدم  و  زیست  محیط 
باید  شود؛  لحاظ  آن،  به  خسارت 
که  بدانند  ملتزم  را  خود  همگان 
و  اقتصادی  فعالیت  آغاز  زمان  از 
زیست  محیط  مقوله حفظ  تولیدی، 
را لحاظ کنند و دستگاه های متولی 
یک  آغاز  ابتدای  همان  از  نیز 
پروژه، نسبت به مواردی که ناقضِ 
است،  زیست  محیط  از  حفاظت 
اهتمام و التفات داشته باشند؛ نباید 
مجوز  مرجعی  که  باشد  اینگونه 
را  پروژه  یک  عملیات  شروع 
صادر کند و در حین اجرا یا پایان 
هزینه ها،  صرف  از  پس  عملیات، 
سبب  به  را  بهره برداری  فرآیند 

مسائل محیط زیستی متوقف کند.

محسنی اژه ای:

به بهانه تخریب محیط زیست، 
جلوی هر فعالیت اقتصادی 

را مسدود نکنید


